
Tjänsteskrivelse Ärendenummer 1 (1) 

2022-10-06 UPN2022/149 

 

  

 

Upplevelseförvaltningen 
Klara Haglund  
Klara.haglund@enkoping.se 

Upplevelsenämnden 

Medborgarförslag – Mindre ombyggnad av boulebanor 
vid Baldersvägen i Örsundsbro 

Förslag till beslut 
Upplevelsenämnden avslår medborgarförslaget. 

Beskrivning av ärendet 
Den 30 maj inkom ett medborgarförslag om att utveckla de boulebanor som finns 
på Baldersvägen i Örsundsbro. Förslagsställaren beskriver att den sarg som 
förvaltningen monterade förra året gör att det bara går att spela på två banor samt 
att bänkar och bord tar upp stor del av planen. Förslagsställaren hänvisar till att 
förvaltningen bör ha dialog med de föreningar som tränar på planen samt att det 
behövs fler banor vid träning och tävling.  

Upplevelseförvaltningens bedömning 
Upplevelseförvaltningen arbetar aktivt för att främja medborgarnas tillgång till 
anläggningar för spontanidrott och friluftsliv.  

Under 2023 planerar förvaltningen att anlägga en bouleanläggning på Åvallen igen, 
och har påbörjat en dialog med SPF seniorerna angående detta. I den dialogen 
kom man fram till att inte utföra några ytterligare åtgärder på Baldersvägen. 

Jonas Nyström 
förvaltningschef 
Enköpings kommun 
 

Christopher Hoerschelmann 
verksamhetschef 
Enköpings kommun 
 
 
 
  

 
Kopia till: 
Förslagsställaren 



Från:                                  "noreply@sitevision.enkoping.se" <noreply@sitevision.enkoping.se> 
Skickat:                             Mon, 30 May 2022 09:33:27 +0100 
Till:                                     "Kommunledningsförvaltningen" 
<Kommunledningsforvaltningen@enkoping.se> 
Ämne:                               Inskickat formulär 
 

För- och efternamn 
Lennart Torsner 
 
Folkbokföringsadress 

 
 
Postnummer 

 
 
Postadress 

 
 
Telefonnummer 

 
 
E-postadress 

 
 
Förslag 
Mindre ombyggnad av boulebanor vid Baldersvägen i Örsundsbro 
 
Motivering 
Den befintliga grusplanen har i många år använts för träning och tävlingar i Boule. Då fanns fem banor markerade på 
grusplanen.  Förra året beslöt kommunen att att förbättra planen genom att montera den sarg som nu begränsar 
utrymmet så att spel bara kan bedrivas på två banor. Bänkar och bord upptar resterande del av grusplanen.  Bra 
ansats men mindre lyckat  genomförande som kan rättas till med enkla medel. Lämpligen i samråd de föreningar som 
vill träna på  planen.  De behöver flera banor både vid träning och tävling. 
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Sammanträdesdatum  
2022-06-13  

 

Kommunfullmäktige 
 

 Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

 

Paragraf 88 Ärendenummer KS2022/517 

Medborgarförslag - Mindre ombyggnad av boulebanor 
vid Baldersvägen i Örsundsbro 

Kommunfullmäktiges beslut 
Medborgarförslaget överlämnas till upplevelsenämnden för beredning och beslut. 
Kommunfullmäktige ska informeras om beslutet.  

Sammanfattning 
Ett medborgarförslag om mindre byggnad av boulebanor vid Baldersvägen i 
Örsundsbro har inkommit.  

Beslutsunderlag 
Medborgarförslag  

__________ 
 
 
Beslutet skickas till: 
Förslagsställaren, för kännedom 
Upplevelsenämnden, för åtgärd 
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